

JAWATAN	PEMANDU ALAT JENTERA
JABATAN	KARGO BERKONTENA
SEKSYEN	OPERASI KAPAL
TUGAS & TANGGUNGJAWAB	<ol style="list-style-type: none"> 1. Memastikan alat jentera yang digunakan berada dalam keadaan baik dan selamat sebelum dan selepas digunakan:- <ul style="list-style-type: none"> • Melakukan pemeriksaan harian alat jentera, peralatan Radio set dan alat Vehicle Mobile Terminal (VMT) dengan menggunakan borang checklist • Membuat laporan apabila berlaku kemalangan/kerosakan pada alat jentera yang dikendalikan kepada Kerani Operasi • Membuat laporan apabila berlaku kemalangan/kerosakan pada kontena kepada Kerani Operasi 2. Menghantar kontena-kontena dari/ke yad kontena:- <ul style="list-style-type: none"> • ke kapal dan sebaliknya • ke 'wagon' dan sebaliknya • ke yad kontena yang lain • dari yad kontena 'CFS' dan sebaliknya • dari yad kontena ke kawasan pemeriksaan kastam dan sebaliknya 3. Menjaga kebersihan alat jentera dan treler. 4. Membekalkan dan mengisi minyak pembakar untuk jentera pengendalian kontena. 5. Memastikan peraturan keselamatan dipatuhi.
PENGALAMAN & KEMAHIRAN	<p>Kelulusan / Pengalaman / Kemahiran</p> <ul style="list-style-type: none"> • Mempunyai lesen memandu kelas 'E' yang sah atau yang setaraf. • Mempunyai pengalaman bekerja selama satu (1) tahun sebagai pemandu alat jentera (treler/forklift/kereta/van/lori/bas) dan menghadiri kursus asas pengendalian alat jentera yang dikendalikan oleh Jabatan Kontena. • Lulus kursus asas pengendalian jentera dikendalikan oleh Unit Latihan, Jabatan Kontena.

	<ul style="list-style-type: none">• 3 tahun pengalaman pengendalian jentera/enjin, penyelenggaraan peralatan kejuruteraan operasi feri.• Memiliki keupayaan mengendali,menyelenggara dan membaiki enjin feri dengan cekap dan berkesan.• Kebolehan berkomunikasi dan memberi arahan dengan berkesan.• Keupayaan menguatkuasakan arahan/peraturan/prosedur yang telah ditetapkan.• Mempunyai pengetahuan dalam operasi pelabuhan dan peralatan.
PERMOHONAN	<p>Sila hantar permohonan anda bersama 'Resume' terkini dan salinan sijil-sijil akademik ke:</p> <p>JABATAN SUMBER MANUSIA (UNIT PERJAWATAN) PENANG PORT SDN BHD (HQ) LEVEL 5, 5130 TERMINAL PENANG SENTRAL JALAN BAGAN DALAM 12100 BUTTERWORTH PULAU PINANG</p> <p>atau emel kepada recruitment@penangport.com.my pada/sebelum 24 Februari 2023.</p>